
 

Zápisnica zo zasadnutia Predsedníctva SÚCHNO, Heľpa 04.06.2022 

Prítomní: Mgr. Ivan Kočajda, Mgr. Igor Lengvarský, Bc. Jozef Adamuščin, Mgr. Juraj 

Štaudinger, Ján Sudimák 

 

Program: 

1./ Otvorenie 

2./ Schválenie programu 

3./ Kontrola plnenia úloh 

4./ Program členskej schôdze 2022 

5./ Návrh rozpočtu na rok 2022 

6./ Rôzne 

7./ Záver 

 

 

1. Otvorenie 

Podpredseda SÚCHNO privítal prítomných a otvoril schôdzu. 

 

2. Schválenie programu 

Program bol jednomyseľne schválený. 

 

3. Kontrola plnenia úloh 

Jednotlivé úlohy sú splnené, prípadne v riešení. Opätovne bola zaslaná žiadosť o vyjadrenie  

p. Meßlerovi - bez odpovede. Návrh novej bonitačnej karty - nedoriešené. Nový krycí list -

samoprepis - v riešení, zabezpečuje p. Majsniar. 

 

4. Program členskej schôdze: 

1. Otvorenie 

2. Voľba zapisovateľa a voľba komisií (návrhová, mandátna a volebná) 

3. Schválenie programu schôdze 

4. Správa predsedu SÚCHNO (p.Majsniar) 

5. Správa o činnosti SÚCHNO (p. Kočajda) 

6. Správa Výcvikovej komisie SÚCHNO (p. Adamuščin) 

7. Správa HPK SÚCHNO (p. Kočajda) 

8. Správa o hospodárení a správa Revíznej komisie (p. Kočajda, p. Bihari) 

9. Schválenie Kalendára kynologických akcií na rok 2022 

10. Návrh rozpočtu na rok 2022 (p. Kočajda) 

11. Voľby Predsedníctva SÚCHNO 

12. Voľba Revíznej komisie SÚCHNO 

13. Diskusia 

14. Uznesenia 

15. Záver 

 

Predsedníctvo jednomyseľne schválilo program členskej schôdze SÚCHNO. 

 

6. Rôzne 

1. Vyúčtovanie výstavy-Pohár troch národov (viď príloha) 



Predsedníctvo berie vyúčtovanie na vedomie. 

2. Žiadosť o pridelenie licencie pre zhotovovanie röntgenogramov na posudzovanie dysplázii 

bedrových a lakťových kĺbov – MVDr. Pavol Klas (viď príloha) 

 

Predsedníctvo žiadosť zamietlo z dôvodu dostatočného počtu veterinárnych lekárov v danej 

oblasti. Sekretariát zabezpečí odpoveď žiadateľovi. 

 

3. Žiadosť o zhotovovanie RTG vyšetrení pre posúdenie DBK a DLK – MVDr. Radomír 

Kriek (viď príloha) 

 

Predsedníctvo žiadosť schválilo. Sekretariát zabezpečí odpoveď žiadateľovi. 

 

4. Žiadosť p. Sudimáka (viď príloha) 

 

Sekretariát zašle list na SV, kde bude žiadať vyjadrenie k vzniknutej situácii.  

 

5. Návrh p. I. Lengvarského – zahrnúť do rozpočtu na rok 2022 nákup čítačiek čipov pre PCH 

(z minulého zasadnutia podľa stavu financií). Počet PCH 29 z toho už čítačku ako 

rozhodcovia majú 7. 

 

Predsedníctvo návrh schválilo a do rozpočtu zahrnie položku na nákup čítačiek. 

 

6. Preplatenie cestovných náhrad figurantom – školenie bonitačných figurantov (nateraz 

predložené 2 cestovné príkazy – p. Kališík 104,30 a p. Štofaník 175,-. Školenie sa uskutočnilo 

26.03.2022 v Banskej Belej, náhradné školenie 22.04.2022. 

 

Predsedníctvo schválilo preplatenie cestovného dvom figurantom, ktorí predložili cestovný 

príkaz.  

 

7. Návrh p. Štaudingera ohľadne bonitácií P PZ a iných ozbrojených zložiek štátu – 

prepožičané jedince do vlastníctva civilných občanov musia spĺňať civilné požiadavky chovu.  

 

Predsedníctvo návrh schválilo. 

 

8. Podnet na Členskú schôdzu SÚCHNO od p. Martina Čierneho (viď príloha) 

 

Predsedníctvo berie na vedomie a podnet prerokuje na Členskej schôdzi dňa 11.06.2022. 

 

7. Záver 

Podpredseda SÚCHNO poďakoval prítomným za ich príspevky v diskusii a schôdzu ukončil. 

 

 

 

 

 

Zapísal: Ing. Veronika Babiaková Piatrová   Mgr. Juraj Štaudinger 

04.06.2022       podpredseda SÚCHNO 


